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Fler av våra ytterstadsområden börjar förvandlas till “sovstäder”, så är fallet 

idag på Järvaområdet och flera av våra socialt och ekonomiskt utsatta områden 

lär möta samma öde om man inte agerar utifrån en politik som vill dessa om-

råden bättre. I Rinkeby har t.ex. förvaltningen, arbetsförmedlingen, posten och 

försäkringskassan flyttat. Något som har påverkat centrumnäringen, men det 

kommer även att få betydelse för befolkningstillväxten och utvecklingen av 

området i stort. Detta samtidigt som vårdcentral efter vårdcentral stänger på 

Järvaområdet. Budskapet är glasklart. En del av ytterstaden ska helt enkelt inte 

få växa, byggas och utvecklas i samma takt som övriga staden. Istället skall 

befolkningen i dessa områden mötas av en politik som prioriterar bort samt 

experimenterar med deras framtidsutsikter och deras möjligheter att kunna få 

leva normala liv.   

1. Tycker borgarrådet att detta är en god utveckling och hur tänker han 

vända på denna trend? 

2. Hur ska borgarrådet se till att hela Stockholm ska få möjligheten att få 

”leva”?  

 

Stockholm den 12 mars 2012 

 

Salar Rashid 


